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Protokoll Styrelsemöte 
2022-12-27 
Lotsgatan 9 

Styrelsen 
Närvarande: Ulla Stahlberg, Barbro Isaksson, Anders Olofson, 

Lars Palmer, Mona Eklöf, Olle Viklund 

Frånvarande Rolf Severin 

Suppleanter 
Närvarande: Bertil Persson 

Adjungerade 
Närvarande: Bert Hansson från hyresvärden (del av tiden) 

Punkt 1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av ordförande. 

Punkt 2 Val av justerare, samt tillfällig sekreterare 
Mötet valde Bertil Persson som tillfällig sekreterare 
Mona Eklöf jämte ordförande valdes till justerare av protokollet. 

Punkt 3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

Punkt 4 Ekonomi 
Barbro Isaksson vår ekonomiansvarig gick igenom ekonomiska läget. Ekonomin är 
stabil, aktivitetsbidraget från Göteborgs stad har minskat jämfört med tidigare år. 

Punkt 5 Bidragsansökningar Göteborgs stad 
Skrivelse har inkommit från Göteborgsstad där man önskar in personnummer på de 
medlemmar som deltagit i föreningens arbete, för att kunna betala ut bidrag till 
föreningen. Oklart om detta gäller både för aktivitetsbidraget och lokalbidraget. 
Olle och Ulla fick i uppdrag att sammanställa ett brev till kommunen för att utreda 
detta. 
För att kunna tillfredsställa kommunens önskemål skall ett mail skickas till samtliga 
medlemmar där vi ber dem inkomma med personnummer samt godkännande till att 
det kan användas för detta ändamål. Mailet bör också ge en förklaring till vad som 
är kommunens önskemål. Medlemmarna kan svara antingen genom mail eller 
genom telefonsamtal till någon i styrelsen. 
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Punkt 6 Övriga frågor 

Föreningen har fått en kraftig ökning av kostnaden för att hyra lokalen på Lotsgatan. 
Denna fråga diskuterades ingående och Bert Hansson ordförande i 
bostadsföreningen som vi hyr av, kom till mötet och förklarade de olika delarna i 
hyreshöjningen. Bert skulle kontrollera att den nya hyran var korrekt beräknad och 
återkomma med besked. Bert var också positivt inställd till en diskussion om en 
förändring av hyran och skulle ta upp denna fråga med sin styrelse. 
För en eventuell möjlighet att minska föreningens hyreskostnader diskuterades 
möjligheten att hyra ut delar av lokalerna då vi själva inte använder dem. 
En påminnelse om våra cirklar bör skickas till medlemmarna för att om möjligt få 
flera deltagare i cirklarna. 
Lars blir handledare för de praktikanter som börjar den 9:e januari. 

Punkt 7 Nästa möte 
Nästa möte torsdag den 5 januari 2023 på Lotsgatan klockan 10:00. 

Punkt 15 Avslut av mötet 
Ulla avslutade styrelsemötet. 

Vid protokollet 

————————————- 
Bertil Persson 

Justeras 

  

 Ulla Stahlberg Mona Eklöf
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